中國香港學界體育聯會沙田及西貢區中學分會 2025 - 2026 年度球類比賽球衣顏色申報表

學	校名稱:							
玖	求衣顏色							
	組別							
		球員						
	足球	守門員						
			男子乙組	女子 乙 組				
		球員						
	手球	守門員						
註	 1. 凡<u>參加校際手球比賽之學校,必須於 2/10/2025 前</u>,填妥球衣顏色申報表並傳真(2761 4821)或交回聯會新界地域辦事處。球衣顏色將表列於賽程摘要,並於本會網頁公佈。 2. 每校只可為每組球員及守門員各填報一種顏色。 3. 詳情請參閱新界地域中學比賽手冊有關球衣顏色通則。 							
	校	印	體育主任姓名:	:				
			體育主任簽署:	:				
			日期:	: 二零二五年 月	日			

The Schools Sports Federation of Hong Kong, China Shatin & Sai Kung Secondary Schools Area Committee Team Colour of Participating Schools, 2025/2026

Na	me of School:					
Τe	eam Colours					
	Group Event					
	Football	Player				
-		Goal-keeper				
			Boys B	Girls B		
	Handball	Player				
		Goal-keeper				
*	 Schools participating in the Inter-School Handball Competitions are requested to provide the jersey colours of their teams on or before 2/10/2025 by fax (2761 4821) or in person the Federation Office. List of team colour will be complied and circulated to all participating schools prior to the commencement date of competition. Schools should each provide ONE jersey colour for Players and Goal-Keeper per grade. For details, please refer to "Team Colour" of the By-laws. 					
	School Chop			el: el:		
			Dat	re:	_	